
Bestyrelsesmøde 23/11 2020 
Tilstede: Umar, Bo, Claus, Betina, Alice og Tove  
 
Referat fra sidst. 
Referat godkendt uden kommentarer. 
 
Bakkegården/HRH. 
HRH påtænker at bygge på området Bakkegården. Der skal søges ny godkendelse. Det er det 
samme projekt som oprindeligt. Rækkehuse plus et fælleshus. 
 
Kulturkonsulenten 
Omkring fuglene på Sprøjtehusstræde. Indtil videre bliver de her hos os.  
 
Museumsgrunden. 
Der er taget jordbundsprøver for at undersøge forurening. På museumsgrunden er der ingen 
forurening. Der vil kunne bygges tæt/lav bebyggelse, 33% bebyggelse, men der er ingen aktuelle 
planer. 
 
Materialegården  
Landsbyvandring med vej og park d. 24/11.  
Vi bruger vores gamle liste over opgaver, plus skilte på Vridsløsestræde, hvordan vi undgår en 
skilteskov og beskæring af diverse træer. 
 
Hjertestarter. 
Vi snakker med Dyregården om hjertestarter og placering. Den bør hænge tilgængeligt for alle. 
 
Parkering i landsbyen. 
Der er ideer fra forvaltningen, vi spørger ind til det under landsbyvandringen. 
 
Brev til erhvervsstyrelsen. 
Om Hyldagerbakker. Der bliver sendt et brev til erhvervsstyrelsen om at vi ikke ønsker at de skal 
give grønt lys til  ny lokalplan som inkluderer AMC. Claus sender. Se mere om emnet i tidligere 
bestyrelsesreferater og læs brevet på hjemmesiden. 
En grundejer har sendt en klage til Albertslund kommune omkring støj fra AMC. Albertslund 
Kommune har svaret på klagen, men ingen løsningsforslag. 
 
Regnskab. 
Næsten alle har betalt. Der er 9 grundejere som ikke har betalt plus 1 grundejer som ikke er 
medlem af foreningen.  
Bestyrelsen går rundt med et brev og ringer på og snakker med de beboere der mangler at 
betale.. Claus og Bo gør det. De finder dato og Claus laver et medfølgende skriv. 
 
Eventuelt 
Tove laver en tilføjelse til hjemmesidens oplysning om grenbunke som handler om oprydning når 
bunken er hentet.  
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